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Адрес Gopal Glass Works Ltd. 
182, Gagan Vihar 
Khanpur 
Ahmedabad-380001

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Figured Glass, Rolled Glass, Wired Glass,

Patterns Jacuzzi, Pinhad, Kasumi, Victory, Reeded, Diamond Square

Decorative Glass, also known as figured glass or patterned glass, is a flat translucent glass with pattern on one surface of the glass sheet. They not
only offer decorative benefits to architects, builders, interior designers for a range of exciting applications in homes, restaurants, office interiors, hotels
and other venues, but also help protecting privacy and controlling the inflow of light. The play of lights with patterned glass gives the design a whole
new dimension and the designer freedom to explore.

It can be tinted or non-tinted, produced in different thickness ranging from 3 mm to 5 mm. and in different sizes.

The patterns of perfection

Whether it’s for privacy, pure style or to allow more light into internal rooms, Gopal Glass Works gives you a stylish range of attractive options.

Size (In Inch) 48 X 72 • 48 x 84 • 48 x 96 • 45 x 72 • 45 x 84 • 42 x 72 • 42 x 84

Thikness 3 mm to 8 mm

Colors
White
Grey
Green
Blue
Magenta
Bronze
Amber

Company Profile of Gopal Glass Works Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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